

《单词百科:shipper是什么意思?shipper怎么发音?shipper的解释和用法》

英语单词shipper是什么意思?shipper怎么读?shipper怎么发音?简答网为您整理了shipper的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



shipper怎么读

shipper的读音:[p (r)]

shipper的意思

1、n.承运商, 托运人, 发货人;

shipper的双语例句

1、When consignor and shipper are debtors , consignor should precede to perform the obligation.

当发货人和托运人共同承担提货义务时,发货人应先于托运人履行该义务.

2、The consignee is decided according to the order of the shipper or the opening bank.

收货人是由托运人或开证行的指令决定.

3、Fault on the part of the shipper, consignee or passenger concerned.

(三) 托运人、收货人或者旅客的过错.

4、The shipper certifies that are correct and agrees to the conditions of carriage of the carrier.

托运人证实以上所填内容全部属实并愿意遵守承运人的一切运输章程.

5、The shipper has the ~ of dispatching goods afriendly nation.

发货人交给货物运输人的装运货物一览表,表示货物已装船.

6、Supplier scare japanese bid brisk but shipper quoting 20 c levels.

供应商少,然日方出价刻薄,货主报价在20美分的水准.

7、Their fees payable by the shipper is a straight freight charge.

托运人向其支付的运费是固定的.

8、Also, we can not be a party to fraudulent behavior by the shipper.

同样我们也不能成为一个与托运公司合谋进行欺骗的集团.

9、The shipper shall hold the carriers harmless from any expense they may incur.

发货人应赔偿承运人所发生的任何费用.

10、The bank can issue a letter of indemnity to the shipper.

银行可向承运人出具保证函.

11、Please put down the remarks Deck cargo at shipper Shipping Order.

请在装货单上加“甲板货由发货人负责”的批注.

12、The shipper should be apparent condition of the damaged or defective goods repaired or replaced.

托运人应把损坏或外表状况有缺陷的货物进行修补或更换.

13、Competitor report have trouble with shipper whom fail execute contract owing excessively advanced market.

据同行讲,和货主之间有麻烦而无法成交,主要受行市过度上涨之影响.

14、Parties in carriage of goods by sea include carrier, actual carrier, shipper and consignee.

海上货物运输中的当事人主要包括:承运人、 实际承运人、 托运人和收货人.

15、Must include shipper cargo commitment and carrier rate and service commitments.

必须包括托运人货量承诺,承运人运价和服务承诺.

16、All the costs are (or be) disclosed to his customer, the shipper.

所有的花费应该向其客户托运人公开.

17、Please ask shipper for cargo details, which we don't know clearly.

货物资料请问货主,我们不清楚.

18、The shipper does not have to wait for the bills of lading to arrive.

承运人不必等待提单到达.

以上是简答网为您整理的shipper怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于shipper

的用法、shipper的释义、shipper

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/shipper>